
INTERPELACJA/ZAPYTANIE 

R a d n y Tomasz Scheller 
(imię i nazwisko) 

SESJA 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 30.11.2017 

Proszę o odpowiedź w sprawie: ~~. 
\I 

W związku z ostatnimi pożarami na składowisku ·odpadów przy ulicy Naftowej proszę o 

informację: 

- dlaczego przez ostatnie lata składowane na śmietnisku gabaryty nie zostały zutylizowane 

oraz jakie jest ich planowe przeznaczenie 

- jakie są ilości składowanych na śmietnisku gabarytów oraz jaki będzie koszt ich utylizacji 

- czy gabaryty oraz inne śmieci składowane i przetrzymywane są w odpowiednim miejscu i w 

odpowiednich warunkach 

- ile gmin aktualnie utylizuje śmieci na naszym składowisku 

Proszę również o informację czy budowa RIPOK-a już się zakończyła i czy RIPOK ma już 

odpowiednie odbiory (choćby częściowe) które zezwalają na składowanie w Jego 

poszczególnych częśeiach w tej chwili odpadów. 

:(;J.z. f./lf. v,:............ . 
(podpis) 


